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1. Mötets öppnande. 

Ordförande Gerhard Bax förklarade mötet öppnat. 

2. Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Kartdagarna 

Gerhard och Göran deltog vid kartdagarna och informerade bland annat om GI-
lärarmötet i Uppsala. Lantmäteriet har inbjudit till ett öppet seminarium för att 
diskutera en handlingsplan för forskning, utveckling och utbildning inom 
geodataområdet den 4 juni. 

4. Upphandling av GIS-programvaror 

Ragnar Ahlberg, IT-stöd, informerade om upphandlingen av förnyade licenser för GIS-
program. Nuvarande avtal med ESRI är förlängt t.o.m. 2008-06-28. För att kunna 
genomföra en ny upphandling till dess bör behoven vid universitetet sammanställas i 
en kravspecifikation under hösten 2007. Vid GI-lärarmötet i maj kommer 
representanter för olika GIS-utvecklare att presentera sina produkter.  



5. GIS-lärarmöte 2007 i Uppsala 

Gerhard informerade om GIS-lärarmötet som kommer hållas i maj i Uppsala, samt den 
workshop om e-learning i samarbete med TU Wien, som kommer hållas i anslutning 
till det (http://www.geoforum.se/_files/ebrev_20077.htm). Gerhard frågade om UpGIS 
kunde sponsra en middag för konferensens 20-25 deltagare. Beslut: UpGIS ska stå för 
kostnaderna för middagen upp till 250kr per person. 

6. ESRI European User Conference i Stockholm i september   

Gerhard informerade om ESRIS EUC i Stockholm i september, där Gerhard i 
anknytning till HERODOT kommer hålla i en session om GIS-utbildning och e-
learning. Gerhard delade ut en DVD med exempel på en utbytesstudents examensjobb. 

7. Planering GIS dagen 2007 

Dag meddelade att hörsal 2 i Ekonomikum har bokats för GIS-dagen. GIS-dagens 
upplägg diskuterades, och GIS-föreningen i Uppsala län ska kontaktas för att undesöka 
deras eventuella intresse av att delta. Teman som föreslogs var GIS i anknytning till 
navigation, GPS och mobiltelefoner, samt hur vetenskapen om geodata inverkar i 
vardagslivet.  Eventuellt kunde man rikta sig mot grundskola och gymnasium med 
tillämpningar av Google Earth. Samarbete med lärare och lärarstuderande efterlystes. 
GIS-dagen ska fortsätta planeras på kommande möte med UpGIS. 

8. Framtiden för GIS vid UU 

Paul meddelade att den utvärdering om kvalité och förnyelse (KoF) som genomförts 
hade uppmärksammat att GIS var väl utvecklat och integrerat i verksamheten på 
arkeologiska institutionen. Paul meddelade att han varit i Japan med IHOP-projektet. 
 
Ewert meddelade att det på centrum för bildanalys finns en strävan att åter få igång 
verksamhet inom fjärranalys och GIS men att detta avgörs av om fakulteten är beredd 
ge resurser till detta. 
 
Gerhard informerade om sina anställningsförhållanden på geocentrum och centrum för 
bildanalys. 

9. Meddelanden 

Ewert meddelade att det inte kommer några definitiva beslut före sommaren angående 
IT-rådet, men att hans förordnande som rektorsråd för IT blivit förlängt ett år. 
 



Paul meddelade att forskningsrådet i Danmark inte finansierar tryckning av 
forskningsresultat utan bara digital publicering. 
 
Ewert meddelade om ett internationellt upprop som i Sverige bl.a. undertecknats av 
Vetenskapsrådet som kräver att all forskning som finansieras med allmänna medel 
skall publiceras öppet. IT-fakulteten har beslutat föreslå att även UU skriver på 
uppropet. 
 
Göran meddelade att Lars Eklundh, GIS-Centrum i Lund, för Vetenskapsrådets 
infrastrukturkommitté har utrett den svenska klimat- och miljöforskningens behov av 
grundläggande data och miljöövervakningsdata. Utredaren föreslår enklare åtkomst till 
grunddata via centrala ramavtal, samordnade metadatabaser och stöd till utveckling av 
denna infrastruktur. 
 
Göran meddelade att miljödataenheten på SLU kommer omorganiseras och att man 
håller på att se över den framtida GIS-strategin på SLU. 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns anmälda. 
 
11. Nästa möte 
Tisdagen den 19 juni kl 13.15 på kulturgeografen, Ekonomikum. 
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Daniel Löwenborg    Gerhard Bax  


